
OSIEDLE "PÓŁNOC"
w czechowicach-Dziedzicach

ZARZĄD OSIEDLA
Czechowice - Dziedzice 21,.O9.żO1"8 r.

Splawozdanie Zarządu osiedla ,,Pólnoc" za okres o],JgŹot7 r.- 2t,o9.2oL8r.

w minionym okresie zarząd spotykał się pięciokrotnie na spotkaniach, w głównej
mierze poświęconych analizie wykonania zadań podjętych przez ogólne zebranie
Mieszkańców z dnia 01.09.2o17 r. oraz rozwiązywaniu problemów zgłaszanych przez
mieszkańców osiedla na bieżąco. podział budżetu osiedlowego na dotacje dla chóru
,,Moniuszko", Szkoly Podstawowej nr 7, oSP,,Dziedzice", organizacji imprezy noworoczne]
dIa seniorów osiedla oraz organizacji Dnia Dziecka ,,Zapaleńcy" zamknęły się kwotą 16 tyś, zł.
lnwestycyjna część budżetu z kwotą 29 tyś. zł. była sukcesywnie wykorzystywana z chwilą
zabezpieczenia kwoty w całości na wykonanie zadania , dlatego zarząd działając między
innymi na podstawie uchwały upoważniającej zarząd do zmiany zadań i przesuwania
środków finansowych na ich realizację, wprowadził pewne zmiany w zaplanowanych
propozycjach inwestycyjnych, po wcześniejszej konsultacji z władzami miasta, po
wprowadzonych korektach, zadania inwestycyjne przedstawiają się następująco; zatoki
autobusowe - projekt - ul. szkolna z wcześniej zaplanowaną kwotą 7 tyś, zł. zostanie w
całości sfinansowany przez budżet miasta w cyklu dwuletnim, ul. szkolna - projekt chodnika
z miejscami parkingowymi do ul, krzanowskiego - kontynuacja z kwotą 5 tyś. zł. został
dofinansowany z rczerwY budżetowej osiedla kwotą 7,5 tYs. zł,, ul. Szkolna - remont
chodnika od przystanku autobusowego do skrzyżowania z ul. Asnyka został na obecną chwi|ę
całkowicie wycofany z realizacji podobnie jak budowa ul. Bocznej Traugutta - projekt.
pożostające w rezerwie budżetowej z wycofanych zadań 24 tyś, zł. zostały rozdysponowane
w następujący sposób; wprowadzono dwa nowe zadania pn.,,budowa chodnika wzdłuż ul.
kasprowicza od ul. Traugutta do parkingu pawilonu handlowego Netto" ż kwotą 6 tys,
zl.fzadanie ukończone/, oraz remont nawierzchni chodnika ,, Bachorek" z kwotą 13,5 tyś.
zł./zadanie jeszcze nie rozpoczętef. Pozostałą kwotę rezerwy budżetowej /3 tyś. 484 z|./
przeznaczono na imprezę plenerową z organizowaną wspólnie z zarządem osp ,,Dżiedzice''
w dniu 16.06.br. pn. ,,Piknik strażacki z osiedlem ,,Polnoc". ldea organizacji te8o
przedsięwzięcia zrodziła się na wspólnym spotkaniu z udziałem prezesa osp ,,Dziedzice''
Krżysztofem Ryłko. Patronat nad imprezą objął Pan Marian Błachut - Burmistrz. Do tych
inwestycji juź ukończonych i oczekujących, dofinansowanych ze środków osiedla należy
dodać wykonanie nowej nakładki asfaltowej od ul. szkolnej poprzez wiadukt kolejowy do
skrzyźowania z ul. Legionów z oznakowaniem poziomym, remont ul. Baduszkowej oraz nową
nawierzchńę odcinka ul. polnej do rozwidlenia z ul. Łagodną. obecnie trwają prace przy
remoncie kapitalnym ul. Norwida. zakres wykonanych i oczekujących zakończenia prac
znacznie poprawi infrastrukturę naszego osiedla. w śród interwencji mieszkańców, podjęto



rozmowy z zarządem Dróg powiatowych na temat zagospodarowa n ia terenów zie|onych
wzdłuż ul. Narutowicza ze skutkiem negatywnym, przynajmniej na obecną chwilę. udało się
natomiast poprawić awaryjnie, krótki odcinek chodnika przy ul. Narutowicza zalegający wodą
na całej szerokości po opadach, na wysokości warsztatu samochodowego. prace związane z

coroczną pielęgnacją terenów zielonych, malowaniem oznakowań poziomych na drogach i

czyszczeniem ulic zostały wykonywane na postawie planów utrzymania przez służby do tego
powołane. W minionym okresie nie zanotowano drastycznych wydarzeń czy interwencji,
które mogłyby komplikować życie mieszkańców naszego osiedla.
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